
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 9 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.00 – 16.35 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 24 november 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell  

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Sara Gunnerud (S)  för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Clara Lindblom (V) för Ann-Margarethe Livh (V) 

 

Ersättare:  

Göran Kindvall (M)   

Gustav Johansson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Marita Anheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Petra 

Dalunde, Ulf Jacksén, Gunnar Jensen, Eva Olofsson och Martin Skillbäck samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 



  

 § 9 

Evenemangsstrategi för Stockholms stad. Svar på remiss 
Dnr E2011-000-01366 
 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar Stockholms stads stadsledningskontors remiss 

 av förslaget till evenemangsstrategi med kontorens gemensamma tjänste-

 utlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma tjänsteutlåtande 

från den 2 november 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
Lars Arell m.fl. (S) och Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) anmäler att de inte deltar i 

beslutet. 

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorens 

gemensamma förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Clara Lindblom (V) enligt följande:  

 

 Vänsterpartiet vill uppdra åt berörda förvaltningar att utarbeta ett nytt förslag till 

 strategi där man i högre utsträckning satsar på att försöka fördela evenemangen 

 över hela staden. Detta syftar till att de som bor i närheten av de stora arenorna 

 inte alltid utsätts för höga ljudnivåer vid återkommande evenemang, för att 

 bättre kunna tillgodose stadens riktlinjer för buller och luftkvalité. 

 

 Dessutom borde man i högre utsträckning satsa på större evenemang i stadens 

 förorter så inte allt läggs i Stockholms innerstad – även förortsbor ska ha närhet 

 till stadens sport- och kulturevenemang.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 



  

 

_________________________________ 


